
Protokół 42/2022
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 11 października 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Wisłocka Marta, Czeszejko-Sochacka Ewa, Kępa Ryszard.
Nieobecni nieusprawiedliwieni 0 Jaczewska-Szymkowiak Karolina).
Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

Porządek obrad:

O godz.  10:00 wyjazd spod Urzędu Miasta  Legnicy do Świetlicy Terapeutycznej  Nr 2 w
Legnicy.

Ok. godz. 11:00 powrót do Urzędu Miasta i ciąg dalszy posiedzenia w sali 225.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie  informacji  nt.  „Wsparcie  edukacjo-wychowawcze  dzieci  i  młodzieży

w Świetlicy Terapeutycznej nr 2 w Legnicy”.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne:

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3  OMÓWIENIE  INFORMACJI  NT.  WSPARCIE  EDUKACJO-
WYCHOWAWCZE DZIECI I MŁODZIEŻY W ŚWIETLICY TERAPEUTYCZNEJ
NR 2 W LEGNICY”. – pismo Zastępcy Prezydenta Jadwigi Zienkiewicz z dnia 29 sierpnia
2022 r.  Nr ZS.0012.4.12.2022.I (załącznik nr 2 do protokołu).

Radni  wizytowali  Świetlicę  Terapeutyczną  Nr  2  w  Legnicy.  Wychowankowie  placówki
przygotowali dla radnych krótkie przedstawienie.

Po  przedstawieniu  Dyrektor  placówki  Pani  Bogusława  Raszyńska  opisała  cele,  zadania  i
funkcjonowanie Świetlicy. Opowiedziała o kadrze pedagogicznej oraz prowadzonych przez
nią zajęciach.

Radna  Jolanta  Kowalczyk  zapytała  w  jakich  szkołach  uczą  się  dzieci  uczęszczające  do
Świetlicy.



Pani  Bogusława Raszyńska odpowiedziała,  że  ze  względu na lokalizację  najwięcej  dzieci
uczęszcza  do  Szkoły  Podstawowej  Nr  10  i  Szkoły  Podstawowej  Nr  18,  ale  do  Świetlicy
przyjmowane są wszystkie dzieci chętne, bez względu na rejonizację.

Po powrocie do Urzędu Miasta radni kontynuowali posiedzenie Komisji i nie wnieśli uwag do
przedstawionego materiału.

Komisja  przyjęła  informację  nt.  „Wsparcie  edukacjo-wychowawcze  dzieci  i  młodzieży
w Świetlicy Terapeutycznej nr 2 w Legnicy” do akceptującej wiadomości.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Informacja z realizacji  uchwał i wniosków z Sesji Rady Miejskiej Legnicy kadencji
2018 – 2023 (druk XLVIII/1)

Komisja przyjęła Informacje do akceptującej wiadomości.

• Materiał nt. stanu czystości w mieście (druk XLVIII/2)

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

•  Projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulic  na obszarze  miasta Legnicy  (druk
1/XLVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nadania nazwy ulic na obszarze miasta Legnicy.

•  Projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulic  na obszarze  miasta Legnicy  (druk
2/XLVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nadania nazwy ulic na obszarze miasta Legnicy.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  obszaru  ograniczonego  ul  W.  Sikorskiego,  Sudecką  i  A.  Fieldorfa
w Legnicy (druk 3/XLVIII)



Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu.

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  zapytała  jakie  są  różnice  pomiędzy  tym  projektem  a
projektem wcześniej zdjętym spod obrad.

Pani  Jadwiga  Łopusiewicz,  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Przestrzennej,  Architektury  i
Budownictwa, odpowiedziała, że uwzględniono uwagi mieszkańców i usunięto z planu usługi
gastronomiczne.

Radny Andrzej Lorenc zapytał jaka jest maksymalna wysokość zabudowy na tym terenie i ile
wynosi współczynnik miejsc parkingowych.

Pani  Łopusiewicz  odpowiedziała,  że  zabudowa  wynosi  maksymalnie  12,5  metra  a
współczynnik miejsc parkingowych 1,1.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  4,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały w
sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru
ograniczonego ul W. Sikorskiego, Sudecką i A. Fieldorfa w Legnicy.

• Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe
oraz uprawnień do przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego
organizowanego przez Gminę Legnica (druk 4/XLVIII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu.

Radny Jarosław Rabczenko zwrócił uwagę, że komunikacja miejska w żadnym mieście nie
jest rentowna a mimo to w innych miastach komunikacja jest darmowa. Powiedział także, że
bilety  we  Wrocławiu  są  tańsze  niż  w  Legnicy,  a  można  na  nich  przejechać  większe
odległości.

Pani Jadwiga Zienkiewicz - Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała,  że podwyżka jest
niezbędna ze względu na wzrost kosztów utrzymania  komunikacji  miejskiej  – wzrost  cen
paliwa, wzrost kosztów eksploatacyjnych i sąsiednie gminy, z którymi miasto współpracuje
zaakceptowały ten projekt uchwały.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała dlaczego cena biletów miesięcznych wzrosła więcej niż
biletów jednorazowych i jakie są wpływy z każdych tych biletów.

Pani Bożena Czerwińska – Dyrektor Wydziału Infrastruktury Komunalnej wyjaśniła, że cena
biletów okresowych nie została podwyższona poprzednia uchwałą. Powiedziała, że sprzedaje
się ok. 10 tysięcy biletów okresowych rocznie co daje ponad milion złotych do budżetu.



Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  2,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe oraz uprawnień do
przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez
Gminę Legnica.

AD. 6 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Przewodniczący poinformował, że do Komisji wpłynęło pismo Pani Joanny Bronowickiej –
Dyrektora  Pogotowia  Ratunkowego  w  Legnicy  z  prośbą  o  przeniesienie  tematu
„Funkcjonowanie  Pogotowia  Ratunkowego  w  Legnicy  w  kontekście  zmian  Ustawy
o Państwowym Ratownictwie Medycznym” na posiedzenie Komisji w listopadzie.

Pan Jarosław Rabczenko przedstawił  pismo od związków zawodowych MOPS w sprawie
planowanego strajku i poprosił Komisję o stanowisko w tej sprawie.

Przewodniczący  Komisji  odpowiedział,  że  Komisja  nie  ma  kompetencji  angażowania  się
w sprawy pracownicze jednostek.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Spraw różnych brak. 

Porządek obrad został wyczerpany.

Prowadzący  obrady  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


